
 

Protokoll Styrelsemöte i 

föreningen MALENBO 

10 Augusti 2021 kl 19.00 hos Caroline 

 

Närvarande: Gunnar Ericsson, Ann-Louise Abbestam, Karin Wennström, 

Caroline Prabert, Martin Widin, Kjell Frunck 

Ej närvarande: Britta Unander-Scharin, Lena Elisson, Yen Ly-Huynh,     

Gustaf Lindskog, 

 

1. Öppnande - Ordföranden hälsade alla styrelsemedlemmar välkomna, och 

framför allt våra nya styrelsemedlemmar, och förklarade mötet öppnat.  
 

2. Dagordningen gicks igenom och godkändes. 
 

3. Föregående protokoll från 21 juni godkändes och lades till 
handlingarna. 

 
4. Val av justeringsman – Till justerare utsågs Ann-Louise Abbestam, jämte 

ordföranden att justera dagens protokoll. 

 
5. Från årsmötet (inkl ”Att-göra-lista” i blått) 

 
a. Skötsel av strandängarna. Då vi inte är nöjda med kommunens 

punktinsatser vad gäller skötsel av strandängarna, kommer vi sända 
dem mer specifika önskemål inklusive bilder på vad vi tycker är 

nödvändiga insatser. Bla vad gäller de invasiva växterna som håller på 
att ta över. Vi kommer också att be att få se länstyrelsens beslut att 

inte för närvarande göra något alls åt parksliden i Båstad.  
Gunnar påbörjar skrivelsen och sänder till övriga i styrelsen för 

synpunkter och tillägg. 
Kjell tog upp att liknande problem finns kring Örebäcken, bla nedanför 

Enehall där grenar hänger över bäcken och faller ned och stoppar 
flödet. Bäckravinen borde rensas bättre. 

Kjell skriver något om detta att läggas till den övriga skrivelsen. 
 

b. Sandflykten. Kommuntjänstemännen föreslog att vi kunde vända oss 

till politiken i detta ärende. 
Gunnar påbörjar skrivelsen och sänder till övriga i styrelsen för 

synpunkter och tillägg.  
Vi tar med förslaget om att öppna upp ett hål genom den fasta delen 

av Tångbryggan (stendelen), vid strandlinjen, för att öppna flödet 
mellan den östra och västra delen av stranden och på så vis fördela 

sanden bättre.  



c. Undergjutning av bryggan. Kommunen har sagt att de jobbar 

vidare med detta för att snarast åtgärda. Ingenting har hänt ännu. 
 

d. Parkering på Malen. Vi har blivit ombedda att kontakta ansvarig 
tjänsteman för att få mer exakt information om vad som gäller. Vi 

skall även ta med frågan från årsmötet angående det totala 
parkeringsförbudet på Sjövägen. 

Gunnar kontaktar Alexander Ejwertz Johanzon, trafik- och 
gatuingenjör på kommunen. 

 
e. Utegym för äldre. Kommunen var positiva till Ann-Louise förslag om 

utegym för äldre, men har ingen finansiering i dagsläget. De har bett 

oss skriva en motion och sända in.  
Ann-Louise skriver motionen. 

 
6. Avtalet Stensåbron. Gunnar har letat i äldre handlingar vad som finns 

skrivet och beslutat i ärendet och skrev ihop bifogade summering. Gunnar 
har även sänt detta till Peter Lindskog som lovat titta närmare för att vi 

sedan ska kunna bestämma hur vi ska gå vidare. 
 

7. Övriga frågor.  

 

a. Kjell nämnde att den lilla träbron över Örebäcken, nedanför platsen 

där Malenportalen förut stod, är i väldigt dåligt skick och i stort behov 
av renovering. Vi beslutade att ta upp den frågan med kommunen vid 

nästa möte. 
 

b. Kjell tog också upp frågan om avsaknad av stationsnamnet BÅSTAD på 
det nya järnvägsstationshuset. På det gamla stationshuset står 

namnet klart och tydligt. Kjell samt Resenärsforum, Sveriges enda 
förening för kollektivtrafik har tänkt på detta. Kjell föreslog att vår 

förening skulle kunna föreslå och bekosta en skylt.  
Kjell skriver några rader att ta upp med politiken.  

 
8. Nästa möte – Caroline sänder ut en doodle för nästa möte, som vi tänkt 

oss om ca 6 veckor. Ett elektroniskt möte, då vi inte alla längre är på plats. 

 
9. Avslutning – Ordföranden tackade alla och förklarade mötet avslutat.  

 

Båstad den 11 Augusti, 2021 

 

Vid protokollet: ____________________________ 

  Caroline Prabert 

 

Justeras: _______________________      _________________________ 

 Ann-Louise Abbestam      Gunnar Ericsson, ordförande  


